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OBECNÉ   ZASTUPITEĽSTVO  VO  VRBOVE 
 

      ZÁPISNICA 

z 1. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Vrbove, 

 konaného dňa  22. 02. 2011 

 
 

Prítomní poslanci: Radovan Bartko, PaedDr. Zuzana  Dučáková, Ing. Norbet Fassinger, Ján 
Gáll, Bc. Michal Kovalčík, Daniel Krempaský, Peter Kuzmiak, Martin Michalčík 
Neprítomní poslanci: Mgr. Klaudia Fassingerová 
Hostia: podľa prezenčnej listiny 
Program: 

1. Otvorenie 
2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3. Voľba návrhovej komisie 
4. Poslanecké obvody 
5. Vysielanie regionálneho televízneho magazínu 
6. Rozpočet - úprava 
7. Nájomné byty 
8. Odpredaj pozemkov 
9. Rôzne  
10. Diskusia 
11. Záver 

 
 

1. Otvorenie 
Dnešné zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril a viedol Ing. Jozef Kovalčík starosta  obce, 
ktorý zároveň privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že sú prítomní 8 poslanci 
a zasadanie obecného zastupiteľstva je uznášania schopné.  
Predložil poslancom program dnešného zasadnutia a navrhol aby do programu boli doplnené 
body – text kroniky Obce Vrbov za rok 2010, Zásady určovania cien prenájmu a predaja 
pozemkov a prenájmu nebytových priestorov vo vlastníctve obce Vrbov, Dom smútku- 
príprava projektovej dokumentácie, Zberný dvor odpadov, Protipovodňová ochrana v obci 
Vrbov, Úprav rozpočtu ZŠ Vrbov a MŠ Vrbov, Určenie sobášiacich a sobášnych dní, Cenník 
drevnej hmoty, Ročný plán odpisov, Hlavný kontrolór - vzdanie sa, Návrh na vymenovanie 
riaditeľa ZŠ Vrbov, Kanalizácia- prepojenie na Kežmarok  Starosta obce dal o programe 
hlasovať. Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 
poslancov.  
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2. Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 
Za zapisovateľku na dnešnom zasadnutí bola určená   Ing. Eva Demjénová 
Za overovateľov boli určení  PaedDr. Zuzana Dučáková a Ján Gáll.  
 
3. Voľba návrhovej komisie 
Do návrhovej komisie boli navrhnutí  Ing. Norbert Fassinger a Bc. Michal Kovalčík 
O predloženom návrhu dal starosta hlasovať. Z celkového počtu 8 prítomných poslancov 
hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov a dvaja sa ZDRŽALI hlasovania. 
 
 
4. Text kroniky Obce Vrbov za rok 2010 

 
Starosta obce odovzdal slovo kronikárovi obce Jozefovi Žembovi, aby predstavil obsah 
kroniky za rok 2010. Pán Žemba oboznámil prítomných z obsahom kroniky za rok 2010, 
ktorý v sebe zahŕňa všetky najdôležitejšie udalosti, ktoré sa počas roka udiali vo svete, ďalej 
dianie v obci, kde je zachytená demografia obce, počasie, voľby, zasadania OZ a rôzne iné 
udalosti. Prílohou slovom písanej kroniky je aj album fotografií a výstrižkov z rôznej tlače. 
Starosta obce poďakoval kronikárovi obce, ktorý píše kroniku už 52 rok a spýtal sa poslancov 
či majú nejaké otázky k textu kroniky, nik z prítomných nemal otázky a tak dal starosta 
hlasovať o tomto bode. Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený text 
kroniky za rok 2010 - 8 poslancov.  

 
5. Šípkový vrch 
Na zasadnutí boli prítomní aj niektorí vlastníci pozemkov v lokalite Šípkový vrch a požiadali 
OZ, aby mohli vystúpiť na rokovaní OZ so svojimi otázkami k výstavbe cesty v tejto lokalite. 
Poslanci s týmto súhlasili. 

- Starosta obce oboznámil prítomných so situáciou na Šípkovom vrchu. Vzhľadom na to, 
že inžinierske siete a to voda a plyn, sú umiestnené v ceste, projektanti v súčasnej dobe 
hľadajú najvhodnejšie riešenie vzniknutej situácie. K projektovej dokumentácii sa musí 
vyjadriť SPP PVS. Jedným z riešení môže byť zúženie cesty zo 6 m na 5,5 m. 
Pravdepodobne sa nevyhneme prekládke predmetných inžinierskych sietí z budúceho 
telesa cesty. Rozhodujúce bude stanovisko, ktoré záujmu zodpovední predstavitelia SPP 
a PVS. Aktualizácia projektovej dokumentácie bude stáť približne  8 000,- €, investičné 
náklady na dažďovú kanalizáciu ešte nie sú vyčíslené. 

- p. Bartko- sa  opýtal, či sa s prácami na ŠV začne od jari, 
- Starosta – podľa toho ako sa to myslí keď berieme, že jar začína v marci, tak určite sa to 

nedá stihnúť do dvoch týždňov, ale podľa možností sa s prácami začne čím skôr, 
- p. Adamjaková – cesta nemusí byť hneď asfaltová, stačilo by ak by bola spevnená  

makadamom , a tiež  nemusí byť až po hospodársky dvor Vrbov, 
- p. Pichnarčík a p. Buc- sa opýtali, že ako vysoko bude osadená cesta, aby si vedeli 

vyriešiť prístup k svojim domom, vzhľadom na to, že elektrické vedenie je v niektorých 
miestach umiestnené veľmi plytko v zemi. 
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- Starosta – kde bude problém s el. vedením, bude vykonaná prekládka kabelizácie, 
a taktiež sa opýtal prítomných stavebníkov, či by boli ochotní združiť nejaké finančné 
prostriedky na výstavbu cesty,  

- Prítomní stavebníci povedali, že je potrebné z pozície obce vyvolať stretnutie vlastníkov 
pozemkov na ŠV 

OZ poverilo Obecný úrad tým, že po vypracovaní projektovej dokumentácie zvolá obec 
stretnutie vlastníkov pozemkov na ŠV za účelom možného spolufinancovania realizácie 
výstavby cesty na ŠV.  
Hlasovanie o návrhu na spracovanie  aktualizácie projektovej dokumentácie na výstavbu 
dažďovej kanalizácie a miestnej komunikácie v lokalite Šípkový vrch. Z celkového počtu 8 
prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov.  

6. Pracovné obvody poslancov 
Starosta obce navrhol rozdelenie pracovných obvodov poslancov takto: 
Pracovný obvod č. 1   
PaedDr.  Zuzana  Dučáková  
Súpisné čísla : 
1,2, 3,4,5,6,45,51,208,209,210,211,212,213,214,217,218,219,220,221,269,271,308319,320, 
325,337,341,342,343. 
 
Pracovný obvod č. 2   
Ján Gáll 
Súpisné čísla : 
7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14, 16, 17, 18, 19, 20, 21, 28, 29, 30, 31, 32, 33, 34, 35, 36, 37, 38, 295, 
305. 309, 313, 317. 
 
Pracovný obvod č. 3 
Bc. Michal Kovalčík 
Súpisné čísla : 22, 23, 24, 25, 26, 27, 52, 53, 54, 55, 56, 57, 58, 59, 60, 62, 63, 64, 65, 66, 
243, 248, 249, 253, 256, 278, 279, 287, 288, 289, 292, 293, 307, 312, 329, 330, 331, 332, 334, 
345. 
Pracovný obvod č. 4 
Mgr. Klaudia Fassingerová 
Súpisné čísla :67, 68, 69, 70, 71,72, 73, 74, 75, 77, 78, 81, 82, 83, 84, 85, 86, 87, 88, 89, 91, 
92, 93, 94, 96, 97, 100, 101, 102, 103, 104, 250, 251, 280, 300. 
 
Pracovný obvod č. 5 
Peter Kuzmiak 
Súpisné čísla : 98, 99, 105, 106, 107, 108, 109, 110, 111, 112, 113, 114, 115, 116, 117, 119, 
120, 121, 122, 123, 124, 125, 126, 127, 128, 129, 130, 131, 132, 133, 257, 283, 321, 347. 
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Pracovný obvod č. 6 
Martin Michalčík 
Súpisné čísla: 136, 137, 138, 139, 140, 182, 183, 184, 185, 188, 189, 190, 191, 192, 193, 
194, 195, 196, 197, 198, 199, 200, 201, 202, 203, 206, 207, 215, 216, 222, 226, 230, 254, 282.  

 
Pracovný obvod č. 7 
Daniel Krempaský 
Súpisné čísla:  141, 142, 143, 144, 174, 175, 176, 177, 178, 179, 180, 255, 258, 259, 260, 
264, 273, 274, 275, 276, 277, 284, 285, 290, 306, 310, 311, 316, 318, 324, 335, 340.  
 
Pracovný obvod č. 8 
Radovan Bartko 
Súpisné čísla: 145, 146, 147, 148, 149, 150, 151, 152, 153, 154, 155, 156, 157, 158, 159, 
160, 161, 162,163, 164, 165, 166, 167, 168, 169, 170, 171, 172, 173, 244, 245, 246, 247, 267, 
270, 286, 314, 315, 334. 
 
Pracovný obvod č. 9 
Ing. Norbert Fassinger 
Súpisné čísla:  186, 187, 223, 224, 225, 233, 236, 237, 238, 239, 241, 242, 252, 261, 262, 
263, 265, 266, 268, 272, 291, 294, 296, 299, 301, 302, 303, 304, 322, 323, 326, 328, 336, 
2010. 

Starosta sa opýtal poslancov, či s navrhnutým rozdelením pracovných obvodov súhlasia, 
alebo má niekto iný návrh. Nik z prítomných poslancov nemal iný návrh a tak dal starosta 
hlasovať o návrhu ktorý predložil. Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA 
predložený návrh 8 poslancov.  

 

7. Vysielanie regionálnej televízie 
 
Starosta obe Ing. Jozef Kovalčík odovzdal slovo pánovi Otovi Vojičkovi, aby poslancov 
oboznámil  s ponukou na vysielanie regionálneho magazínu prostredníctvom Kežmarskej 
televízie, ktorej prevádzkovateľom a majiteľom licencie je Oto Vojtičko, spol. rEhit s.r.o, 
Hlavné námestie 76, Kežmarok. Pán Vojtičko predstavil poslancom svoju firmu a vysvetlil, za 
akých podmienok je možné vysielať príspevky z obce Vrbov v Kežmarskom regionálnom 
magazíne, ktorý by obec Vrbov prebrala v plnom rozsahu, ďalej vysvetlil, že chcú do 
regionálneho vysielania zapojiť viac obcí z okresu Kežmarok. Prenosy zo zasadnutí OZ 
Vrbov, budú odvysielané zo záznamu v plnom rozsahu, bez zostrihu.  

Cenník: 

výroba a odvysielanie 4 reportáži za mesiac 600,-€, záznam z domáceho futbalového zápasu 
50,- €, záznam zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva 180,-€, prevádzka vysielacieho kanálu 
za mesiac 50,- €. 
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 Diskusia k bodu 
Pani Dučáková sa opýtala, či záznam z rokovania OZ Vrbov budú vidieť aj v Kežmarku, 
a akú dĺžku má jeden príspevok 

P. Vojtičko – jeden príspevok je v trvaní 2-4 minúty, v závislosti od zaujímavosti témy môže 
byť aj dlhší. Záznam z rokovania OZ bude vysielaný len na území obce Vrbov, 

- ďalšie otázky smerované na p. Votička boli ohľadom prenosov z kostola,  o termíne začiatku 
vysielania KTV  v obci Vrbov, 

P. Gáll – vyzval starostu obce, aby vysvetlil, prečo prestala vysielať televízia 3V, 

Starosta – terajšie vedenie obce nezrušilo vysielanie magazínu 3V, vysielanie 3V televízie 
bolo projektom firmy NTF zo Sp. Novej Vsi a mali ho financovať členovia golfového klubu 
Black Stork Veľká Lomnica, nakoľko golfový klub prevádzkovateľom  televízie 3V neplatil, 
firma NTF vysielanie 3V magazínu ukončila, a zhodou okolností to bolo v čase, keď 
nastúpilo na čelo obce nové vedenie. Súčasné vedenie obce rokovalo s firmou NTF, ktorá  
chcela zapojiť do vysielania ešte ďalších účastníkov a požadovala čiastku  50 000,- €, za rok. 
Ak by do projektu boli zapojené 3  účastníci  suma 50 000,- € by sa rozdelila na 3 čiastky, 
suma za vysielanie by bola vyššia ako požaduje za vysielanie firma rEhit  pána Ota Vojtičku 

Starosta dal hlasovať jednotlivo o návrhoch: 

Kto je za vysielanie Kežmarského magazínu. Z celkového počtu 8 prítomných poslancov 
hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov.  

Kto je zato aby bola odvysielaná 4x mesačne reportáž z obce Vrbov. Z celkového počtu 8 
prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov.  

Kto je za odvysielanie záznamov z rokovania OZ. Z celkového počtu 8 prítomných poslancov 
hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov.  

Kto je za úpravu rozpočtu vo výdavkovej časti 700,- € mesačne a na prenosy z rokovania OZ 
zabezpečiť sponzorov. Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený 
návrh 8 poslancov.  

Po hlasovaní sa do diskusie k tomuto bodu prihlásil pán Fürbach a spýtal sa, či bude zmluva 
s firmou rEhit, s.r.o. zverejnená na internetovej stránke obce Vrbov. Starosta  odpovedal, že 
áno nakoľko táto povinnosť obci vyplýva zo zákona. 

8. Vystúpenie zástupcov evanjelickej cirkvi 
O slovo požiadali zástupcovia evanjelickej cirkvi, cirkevný zbor Kežmarok Mgr. Roman 
Porubän, zborový farár a  Ján Scholcz , správca  zborového majetku. V zmysle rokovacieho 
poriadku poslanci hlasovali o tom, či  umožnia zástupcom ev. cirkvi vystúpiť. Z celkového 
počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov.  

Zástupcovia ev. cirkvi poďakovali, za udelené slovo a oboznámili poslancov s predmetom 
súdneho sporu, medzi Ev. cirkvou a Obcou Vrbov, ktorým je vydanie pozemkov v rámci 
reštitučného konania.  
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9. Výstavba nájomných bytov 
 
Starosta obce oboznámil poslancov, so zámerom vybudovať v obci bytový dom s 18-timi 
nájomnými bytmi, aby sa tak umožnilo mladým rodinám osamostatniť sa, nakoľko v súčasnej 
dobe, je veľkým problémom pre mladých získať bývanie.  Výber možných lokalít starosta  už 
prerokoval s členmi Obecnej rady na jej zasadnutí  a poslancom predstavil 4 možnosti 
umiestnenia bytových domov, z ktorých 2 možnosti boli z nedostatku priestoru z ponuky 
vylúčené. Následne prebehla diskusia  ohľadne nákladov na výstavbu, termíne začatia 
výstavby (ktorý by mohol byť najskôr o rok, keď sa vybavia všetky potrebné náležitosti) , 
záujmu občanov o nájomné byty a výberu lokality. Poslanci sa zhodli, že z možností, ktoré 
boli predstavené je najvhodnejšia lokalita na priestranstve vedľa Materskej školy Vrbov. 
Poslanci navrhli aby Obec urobila prieskum, či bude o byty záujem. Starosta vyzval 
prostredníctvom televíznej kamery občanov aby sa prihlásili na Obecnom úrade ak majú 
predbežný záujem o nájomný byt. 

Starosta dal hlasovať jednotlivo o návrhoch: 

Kto je za začatie prípravy na výstavbu  18 bytovej jednotky v obci Vrbov. Z celkového počtu 
8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov.  

Kto je za lokalitu – časť areálu MŠ a priľahlý pozemok. . Z celkového počtu 8 prítomných 
poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov.  

10. Zásady určovania cien prenájmu a predaja pozemkov a prenájmu nebytových 
priestorov vo vlastníctve Obce Vrbov 

Starosta oboznámil poslancov s obsahom zásad určovania cien prenájmu a predaja pozemkov 
a prenájmu nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Vrbov a navrhol, aby sa poslanci 
vyjadrili  k tejto téme, a aby sa ceny určili v eurách. K tomuto bodu prebehla diskusia, 
v ktorej sa poslanci okrem návrhov na ceny predaja a prenájmu pozemkov  a nebytových 
priestorov zaoberali aj tým, či sa bude aj naďalej prenajímať pozemok pod turistickou 
ubytovňou BELINEA  a pohostinstvom Kopačka. Zo strany poslancov boli vznesené 
námietky, že ubytovňa nespĺňa kritéria ubytovne, ktorá by reprezentovala obec a taktiež 
pozemok, na ktorom je ubytovňa postavená je v blízkosti futbalového ihriska, kde je 
plánovaná výstavba šatní. V okolí ubytovne a pohostinstva je sústavne neporiadok. Poslanci 
hlasovali o tom, že nájom pozemku pod turistickou ubytovňou BELINEA, je potrebné 
ukončiť po letnej turistickej sezóne 15. 09. 2011 a následne do zimy túto stavbu z pozemku 
odstrániť. Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA preložený návrh 8 
poslancov.  Nasledovalo hlasovanie o zrušení nájmu pod pohostinstvom KOPAČKA. Z 
celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 2 poslanci a 6 
poslancov sa hlasovania ZDRŽALO. 

O jednotlivých položkách zásad určovania cien prenájmu a predaja pozemkov a prenájmu 
nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Vrbov poslanci hlasovali samostatne: 

 
Článok III, §  1 ods. 1 
a) okolo hotela Fliper a Autocampu         1,- €/m2 /rok 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov.
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b) parkovisko pri dolnej bráne kúpaliska   12 000,- €  za  sezónu 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov.
  
 
c) pod ubytovňou Belinea a pohostinstvom Kopačka       2,- € /m2/rok 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov.
  
 
d) stánky na LTS                                                              6,- €/m2/mesiac 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov.
  
 
 
2. Nájom pozemkov v okolí rodinných domov neslúžiacim na podnikanie využívaných ako 
    záhradky         bezodplatne 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov 
a jeden sa zdržal hlasovania 
 

3. Nájom poľnohospodárskej pôdy 
3/1 

a) OP  30,- €rok/ha 
b) TTP  30,- €/rok/ha 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovali ZA predložený návrh 2 poslanci, proti 
bol jeden poslanec a 5 poslancov sa zdržalo l hlasovania. Návrh nebol schválený, nasledovalo 
nové hlasovanie o návrhu. 
3/2 
a) OP   35,- €rok/ha 
b) TTP  35,- €/rok/ha 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovali ZA predložený návrh 4 poslanci a 4  sa 
hlasovania ZDRŽALI.  Ani tento návrh neprešiel a na sledovalo nové hlasovanie o návrhu. 
3/3 
a) OP   40,- € /rok/ha 
b) TTP  30,- €/rok/ha 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov 
a jeden sa zdržal hlasovania 
 
Článok IV 

 
1. Predaj pozemkov v okolí rodinných domov  za účelom majetkoprávneho vysporiadania 
2,- €/m2  . Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 

poslancov. 
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2. Predaj stavebných pozemkov - cena bude stanovená z investičných nákladov vynaložených    
na výstavbu inžinierkych sieti a miestnej komunikácie prepočítaná na 1 m2 stavebného 
pozemku. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 
 
Článok V 

 
Cena prenájmu nebytových priestorov slúžiacich na podnikanie je 2,- €/m2/mesiac. 
Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 
 

Článok VI 
Náhrada za dočasné užívanie pozemkov vo vlastníctve obce Vrbov môže byť 
v odôvodnených prípadoch, najmä pri prenájme majetku pre sociálne účely, neziskové 
organizácie, mimovládne organizácie a občianske združenia ( v oblasti športu, školstva, 
kultúry), politické strany a dobrovoľné organizácie, ktorých činnosť je v prospech obce 
a občanov v rôznych oblastiach, znížená Obecným zastupiteľstvom obce Vrbov až na 
symbolické 1€. 
Z celkového počtu 7 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov. 
 
Účinnosť dodatku č.2 /2011 k zásadám určovania cien prenájmu a predaja pozemkov 
a prenájmu nebytových priestorov vo vlastníctve Obce Vrbov je od  01. 03. 2011. 
 
11. Výpoveď zmluvy o nájme pozemkov 
Ing. Norbert Fassinger navrhol, aby Obec Vrbov vypovedala nájomnú zmluvu uzatvorenú   
27. 02.2008 medzi Obcou Vrbov a firmou ECOSTAR, s.r.o. o nájme pozemkov vo vlastníctve 
obce. Starosta obce dal hlasovať o výpovedi nájomnej zmluvy s firmou ECOSTAR, s.r.o. . 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov 
a jeden sa zdržal hlasovania. 
 
12. Predaj pozemku 
Starosta  prečítal žiadosť Ondreja Karaša o odkúpenie časti pozemku p.č. 4687 o výmere 26 
m2. Predaj odporučil s osobitným zreteľom na skutočnosť, že pozemok sa nachádza vedľa 
pozemku menovaného, na ktorom bude realizovať výstavbu rodinného domu a v súčasnosti je 
obcou neudržiavaný. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

13. Odkúpenie pozemku 
Starosta predstavil poslancom zámer Obce odkúpiť od Ondreja Karaša, časť pozemku p.č. 
364/2 o výmere 10 m2 , v súčasnej dobe zastavaného rodinným domom č. 143, za účelom 
uloženia inžinierskych sietí a prepojovacieho chodníka pozdĺž štátnej cesty II/536. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 
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14. Žiadosť o stanovisko obce 
Starosta prečítal žiadosť Benedikta Bodyho a manželky Marty o stanovisko Obce Vrbov 
k odkúpeniu pozemku, ktorý je vo vlastníctve Slovenského pozemkového fondu. Jedná sa 
o pozemok, ktorý susedí s pozemkom žiadateľa. 

- Pán Gáll – pozemok, môže byť predmetom reštitučného nároku a stanovisko 
pozemkového úradu zatiaľ nie je k žiadosti doložené nie je možné vydať súhlasné 
stanovisko k jeho odkúpeniu od SPF,  

- Starosta – obec Vrbov nemá v danej lokalite, žiadny investičný zámer a to či je 
pozemok predmetom reštitúcie, by mal zistiť vlastník, čiže SPF a preto odporúčam dať 
súhlasné stanovisko. 

Starosta obce dal hlasovať o návrhu -  OZ odporúča SPF SR odpredať časť parcely 1648/1 
Benediktovi Bodymu a manželke Marte. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovali ZA predložený návrh 3 poslanci a 6 
poslancov bolo PROTI návrhu. 

15. Žiadosť o odkúpenie pozemku 
Starosta prečítal žiadosť pani Silvie Jeleňovej o odkúpenie pozemku  p.č. 780/89 o výmere 15 
m2, z dôvodu usporiadania vlastníckych vzťahov pod zastavanou plochou. Nakoľko 
žiadateľka doložila k žiadosti geometrický plán z roku 2005, a pozemok o odkúpenie, ktorého 
žiada môže byť v kolízii s reštitučným nárokom, Obecné zastupiteľstvo uložilo Obecnému 
úradu, aby vyzval menovanú na doloženie nového geometrického plánu a  OZ sa bude 
žiadosťou znovu zaoberať až po jeho doložení.  

K tomuto bodu nebolo prijaté uznesenie. 

16. Členstvo v ZMOSpiša 
Starosta obce Ing. Jozef Kovalčík oboznámil poslancov s požiadavkou ZMOSpiša o úhradu 
členského za rok 2010. Obec Vrbov nemá uhradené členské a treba sa rozhodnúť či 
v združení Obec Vrbov zostane  a zaplatí členské, alebo zo Združenia miest a obcí Spiša 
vystúpi. Po diskusii prebehlo hlasovanie o návrhu na vystúpenie Obce Vrbov so združenia.   

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

17. Dom smútku 
Starosta – v obci je potrebné vybudovať Dom smútku, rozprával som na túto tému s pánom 
farárom a on navrhol, že Dom smútku by mohol byť kópiu kaplnky, ktorá sa nachádza  na 
symbolickom cintoríne v Tatrách. Posalnci diskutovali, či by bol vhodný tento štýl do 
prostredia obce . Dohodli sa, že treba osloviť projektantov vo veci predloženia viacerých 
návrhov Domu smútku a až následne sa bude OZ   zaoberať architektonickým vzhľadom 
Domu smútku. Poslanci sa zhodli na tom, že je potrebné začať s projektovou dokumentáciou 
a vybrali lokalitu pre umietnenie Domu smútku severne nad starým cintorínom. 
Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 
18. Zberný dvor odpadov 
Starosta oboznámil poslancov o možnosti podania žiadosti prostredníctvom euro fondov na 
vybudovanie Zberného dvora separovaných zložiek odpadu, v rámci tohto projektu je možné 
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pre obec získať techniku, ako napr. traktor a príslušenstvo. K tomuto bodu prebehla diskusia, 
ktorá sa dotýkala lokality pre výstavbu zberného dvora, možného znečistenie okolia, možnosti 
odbytu druhotných surovín a taktiež % úspešnosti, ak by projekt podávala obec sama a nie v 
rámci združenia viacerých obcí. Poslanci dospeli k záveru, že v súčasnej dobe obec do tohto 
projektu nepôjde. Hlasovalo sa o návrhu – OZ neschvaľuje prípravu územia, spracovania 
projektovej dokumentácie a žiadosti na fondy za účelom realizácie výstavby Zberného dvoru 
separovaných zložiek odpadu a nákupu techniky.  

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 5 poslancov a 3 
sa hlasovania ZDRŽALI . 
 
19. Protipovodňová ochrana 
Vzhľadom na opakujúce sa povodne je nevyhnutné riešiť v obci protipovodňovú ochranu a to 
najmä reguláciou vodných tokov, prípadne budovaním poldrov. Starosta navrhol prítomným 
poslancom možnosť riešenia tejto situácie cestou výzvy  na dotáciu pre protipovodňové 
opatrenia a to reguláciou potoka Horný v úseku od mosta pri Ev. kostole až po dom č. 101 
a na Vrbovskom potoku v úseku od ZŠ po betónový most za Polomským. 
Hlasovalo sa o návrhu - OZ schvaľuje prípravu projektovej dokumentácie, stavebného 
povolenia a podanie žiadosti na fondy za účelom riešenia protipovodňovej ochrany v obci 
Vrbov. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov 
 
20. Úprava rozpočtu ZŠ Vrbov 
Starosta prečítal žiadosť ZŠ Vrbov  o schválenie úpravy  rozpočtu pre rok 2011 z dôvodu 
navýšenia normatívnych finančných prostriedkov na činnosť ZŠ z MŠ SR. 
Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov 
 
21. ZŠ čerpanie finančných prostriedkov 
Starosta prečítal žiadosť ZŠ Vrbov o  čerpanie finančných prostriedkov   vo výške 1541,79 € 
z preplatku plynu  Základnej škole Vrbov  na úhradu faktúr za plyn za rok 2010. Preplatok 
vznikol nesprávnym vyúčtovaním spotreby plynu zo strany SPP a následne bude škole 
doúčtovaná spotreba plynu za rok 2010. OZ schválilo čerpanie finančných prostriedkov. Z 
celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 
 

22. MŠ čerpanie finančných prostriedkov 
Starosta obce prečítal žiadosť MŠ Vrbov o čerpanie finančných prostriedkov z preplatku 
sociálneho poistenia a zároveň žiadosť o navýšenie rozpočtu MŠ o sumu 1490,65 na 
zaplatenie nedoplatku a zvýšené zálohové platby za plyn. Starosta navrhol, aby OZ 

- schválilo čerpanie čiastky 132,30 € na vrátenie poistného zamestnancovi MŠ. 
Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 
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- a neschválilo čerpanie čiastky 132,30 € a navýšenie rozpočtu o požadovanú sumu 
1490,65 € vzhľadom na nedostatok finančných prostriedkov v rozpočte obce. OZ 
vykoná úpravu rozpočtu až na základe skutočne predložených faktúr za energie. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 6 poslancov a 2 
poslanci sa hlasovania ZDRŽALI. 
 
23. Cenník drevnej hmoty 
Starosta obce preložil poslancom-  Cenník drevnej hmoty platný pre dodávky dreva  
od 01. 03. 2011, cenník dovozu a cenník stojného. 

- Pán Krempaský navrhol, aby sa pri palivovej samovýrobe zvýhodnili domáci občania. 
Poslanci navrhli úpravu v položke  „Palivová samovýroba ihličnatá“ – cudzí 

      z  2,50 €/prm bez DPH na 4,- € za prm bez DPH t. j 4,80€ s DPH. 
Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 
24. Ročný plán odpisov 
Starosta predložil poslancom návrh na ročný plán odpisov na rok 2011.  
Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 
 
25. Úprava rozpočtu 
Starosta obce navrhol úpravu rozpočtu Obce Vrbov na rok 2011 v položkách 
Televízne vysielanie – 7000,- €, Opatrovateľská služba – 12 400,- €, Verejné osvetlenie 
k chatám – 1 000,- €, Aktualizácia projektovej dokumentácie – miestne komunikácie 
a dažďová kanalizácia – 8 000,- €, Oprava budovy hasičskej zbrojnice a nákup hasičskej 
techniky – 5000,- €, nákup kopírky a softvéru – 4 000,- €.  
Pán Bartko navrhol aby sa o každej položke rozpočtu hlasovalo zvlášť 
Televízne vysielanie – 7000,- €,  
Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

Opatrovateľská služba – 12 400,- €,  
Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

Verejné osvetlenie k chatám – 1 000,- €, 
Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

 
Projektová dokumentácia – aktualizácia miestna komunikácia a dažďová kanalizácia – 8 000,- €, 
Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA preložený návrh 8 poslancov. 
 

Oprava budovy hasičskej zbrojnice a nákup hasičskej techniky – 5000,- €,  
Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov a 2 
poslanci sa hlasovania ZDRŽALI. 
 
Nákup kopírky a softvéru – 4 000,- €.  
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Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 
Po hlasovaní sa v súvislosti z rozpočtom   pán Gáll opýtal, či má obec na účte 13 milónov  Sk 
(431 521,- €), ktoré boli doposiaľ obci vyplatené firmou SALMOTHERM-Invest, s.r.o. za predané 
vrty. 

- Starosta odpovedal, že tieto prostriedky nie sú uložené na účte ale použili sa v rámci 
hospodárenia obce v predchádzajúcom období, 

- pán Bartko – mali sme takú informáciu, že peniaze z vrtov sa použijú len, na základe 
súhlasu OZ a keďže sme taký súhlas nedali, mysleli sme si, že peniaze sú k dispozícií 
na účte. Navrhujem aby Obecný úrad vyhľadal a doložil na ďalšie zasadnutie OZ 
uznesenie OZ, v ktorom bolo schválené ako sa bude s prostriedkami z predaja vrtov 
nakladať a tiež navrhujem, aby na nasledujúce zasadnutie OZ bol prizvaný bývalý 
starosta obce MVDr. Félix Jankura, za účelom vysvetlenia načo boli prostriedky 
použité. 

Hlasovalo sa  o návrhu OZ ukladá Obecnému úradu Vrbov, 
a) pripraviť výpis z uznesenia OZ, ktorým bol starosta zaviazaný  uložiť finančné 

prostriedky z vrtov na účet 
b) pozvať bývalého starostu obce MVDr. Félixa Jankuru  na nasledujúce zasadanie OZ 
 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov a 1 
poslanec sa hlasovania ZDRŽAL. 

 
26. Schválenie sobášiacich a sobášnych dní 
Starosta  sa opýtal poslancov či majú návrh na sobášiaceho okrem starostu obce, ktorý je 
sobášiacim zo zákona, poslanci navrhli Ing. Norberta Fassingera, zástupcu starostu. Sobášne 
boli navrhnuté na stredu od 14.00  do 16. 00 hod a v sobotu od 13.00 do 16. 00 hod dni stredu 
a sobotu. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov 
a jeden poslanec sa zdržal hlasovania. 
 
27. Hlavný kontrolór obce 
Starosta prečítal  oznámenie hlavnej kontrolórky obce Ing. Žanety Matalíkovej, ktorá sa ku 
dňu 22. 02. 2011 vzdala funkcie hlavného kontrolóra obce Vrbov, v súlade s § 18 ods. 8 písm. 
a) zákona 369/1990 Zb. o obecnom zriadení. Obecné zastupiteľstvo vzalo túto skutočnosť na 
vedomie. Starosta oboznámil poslancov, že z titulu vzdania sa hlavnej kontrolórky, je 
potrebné vyhlásiť novú voľbu hlavného kontrolóra. Poslanci sa dohodli na termíne voľby, 
ktorá sa uskutoční 14. 04. 2011. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov. 

28. Rôzne 
1. ISPO –faktúra  
- starosta obce oboznámil poslancov s faktúrou od firmy ISPO spol. s r.o. inžinierske 

stavby Prešov na  7 039, 68 €,   na základe zmluvy o dielo zo dňa 06. 12. 2010, ktorej 
predmetom je vypracovanie a dodanie projektovej dokumentácie pre územné 
rozhodnutie pre stavbu „Vrbov – parkovisko pri Termálparku“. Nie je jasné prečo sa 
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obec zaviazala zmluvou, že uhradí náklady na projekt, ktorý rieši parkovisko pri 
Termálparku, a týka sa súkromnej firmy SALMOTHERM - Invest, s.r.o., nie obce. 

- Ing. Fassinger -  keď som bol prítomný na zasadnutí OZ boli tam aj zástupcovia 
SALMOTHERM - Invest, s.r.o a vyzvali obec aby v rámci dobrých vzťahov zastrešila 
projekt, lebo keď bude projekt realizovať  obec v rámci euro fondov, tak budú 
preplatené náklady v hodnote 90%, ak by do projektu išla firma SALMOTHERM - 
Invest, s.r.o cez euro fondy by dosali len 50% nákladov. Následne by 
SALMOTHERM - Invest, s.r.o vynaložené prostriedky vrátil obci. Preto navrhujem,  
aby Obecný úrad zistil, či bolo prijaté uznesenie, kde by boli tieto skutočnosti 
zachytené. 

2. LOMAREX 
Obecný úrad uhradil faktúru vo výške 4760,- € firme LOMAREX, s.r.o. dňa 17. 03. 2010 
za vypracovanie projektu na získanie NFP z grantov EÚ a štúdie svetelno-technického 
projektu bez predchádzajúceho výberového konania a bez uzavretej zmluvy. 
3. Riaditeľ ZŠ 

- Starosta - nakoľko končí funkčné obdobie riaditeľa ZŠ, bolo vyhlásené 
výberové konanie na obsadenie funkcie riaditeľa školy, ktoré sa uskutočnilo 
dňa 18. 02. 2011. Rada školy navrhuje na vymenovanie do funkcie riaditeľa 
Základnej školy Vrbov Ing. Jozefa Bernáta.  

- OZ berie na vedomie návrh na vymenovanie riaditeľa ZŠ Vrbov. 
 

4. Kanalizačný zberač 
- Starosta – bývalým vedením obce bola spracovaná projektová dokumentácia na 

čističku odpadových vôd – ČOV a v rámci cezhraničnej spolupráce SK- PL po 
posúdení odbornou komisiou 14. 12. 2010 tento projekt neuspel. Preto navrhujem, 
aby sme sa vrátili späť k projektu, ktorý už bol vypracovaný za môjho vedenia a to 
napojenie kanalizácie obce Vrbov na ČOV v Kežmarku, prostredníctvom 
kanalizačného zberača. Podtatranská vodárenská spoločnosť vypracuje projektovú 
dokumentáciu a zabezpečí vydanie stavebného  povolenia, v auguste  bude 
zverejnená výzva na podávanie žiadostí v oblasti nakladania s odpadovými vodami, 
v ktorej sa bude obec uchádzať o dotáciu. V rámci tohto bodu prebehla diskusia, 
ktorá sa dotýkala nákladov na stočné pre občana, možného termínu začatia výstavby. 
Starosta odpovedal, že čo sa týka nákladov, tak tie by mali byť tým menšie, čím viac 
domácností bude na kanalizáciu napojených. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 7 poslancov 
a jeden poslanec sa zdržal hlasovania 
 

5. Žiadosť o odkúpenie pozemku 
Starosta obce informoval poslancov o podanej žiadosti Milana Hriňáka, bytom Stará 
Ľubovňa, Tatranská 1062/1 o odkúpenie parcely 29/4 v lokalite Šípkový vrch. Vzhľadom na 
prebiehajúcu projektovú prípravu miestnej komunikácie  nie je možné v súčasnej dobe 
žiadosti vyhovieť. 
OZ berie žiadosť na vedomie  a bude sa ňou zaoberať po doriešení MK na Šípkovom vrchu. 
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6. Žiadosť o zmenu nájomcu 
Starosta  prečítal  žiadosť  Vladimíra Wiesnera o prevod nájomnej zmluvy nebytových 
priestorov „Drogérie“ z Vladimíra Wiesnera na manželku Evu Wiesnerovú. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov 

7. Žiadosť o odkúpenie pozemku 
Starosta informoval poslancov o žiadosti pani Amálie Pirožekovej o odkúpenie pozemku p.č. 
7587/9 o výmere 119 m2 ,  žiadosť sa presúva na nasledujúce zasadnutie OZ. 
29. Diskusia 
Starosta obce poďakoval poslancovi Danielovi Krempaskému, za vytvorenie a údržbu WEB 
stránky obce, ktorý to robí v rámci svojho voľného času a bez nároku na finančné 
ohodnotenie. Ďalej starosta predniesol pripomienku pána Fürbacha  k webovej stránke obce- 
aby sa na tejto stránke neuverejňovali odkazy na poskytovateľov prechodného ubytovania 
v obci, ak títo neplatia obci daň za ubytovanie. K tejto problematike poslanci diskutovali, 
padli rôzne návrhy ( či má byť takýto oznam platený alebo uverejnený bezodplatne) 
a nakoniec sa poslanci dohodli na tom, že pán Krempaský z WEB stránky obce tieto odkazy 
odstráni a na stránke sa uverejní oznam o tom, aby sa prihlásili  tí podnikatelia, ktorí chcú byť 
uverejnení na WEB stránke obce a majú splnené všetky záväzky voči obci. Starosta dal 
o tomto návrhu hlasovať. 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov 

Bc Michal Kovalčík prečítal návrh uznesení z 1. riadneho zasadania OZ 

Z celkového počtu 8 prítomných poslancov hlasovalo ZA predložený návrh 8 poslancov 

30. Záver 
Program dnešného riadneho zasadnutia sa  vyčerpal,  starosta obce Ing. Jozef Kovalčík 
poďakoval všetkým prítomným za účasť a zasadnutie ukončil. 

 

 

Zapísala: Ing. Eva Demjénová 

 

 

 

 

Ing. Jozef Kovalčík             Overovatelia:  

    starosta obce       PaedDr. Zuzana Dučáková 

Ján Gáll 

               
      


